



汕头市广东以色列理工学院教育发展基金会 "铭胜能源科技研究实验室"项目申报启动

"铭胜能源科技研究实验室"项目是由铭胜控股(深圳)集团有限公司向汕头市广东以色列理工学院教育发展基金会(以下简称"广以基金会")捐赠款项设立的专项。该项目围绕可持续发展能源需求为驱动力,以化学工程为基础,与材料科学、环境科学、计算科学等交叉融合,研究能量高效转换与环境复合最小化紧密结合的科学问题。期望通过该方向的研究更好的服务于国家的能源科技发展战略,通过提高能量转换效能,响应国家的双碳号召。

第一条 项目启动

"铭胜能源科技研究实验室"开始项目招募。该项目由汕头广以教育发展基金会发起,旨在资助广东以色列理工学院(以下简称"广以")师生的优质创新创意科研项目。广以基金会将组织专家组对申报项目进行评选。

第二条 申报对象及资助额度

该项目首期实施周期为一年(2025年7月1日至2026年6月30日),面向广以师生开启申请选拔,计划挑选6至8个优质种子培育项目,每个项目资助为3万元至10万元不等。欢迎广大师生积极申报。



241 Daxue Road, Jinping District, Shantou, Guangdong Province, China, 515063 中国广东省汕头市金平区大学路241号,邮政编码:515063 www.qtiit.edu.cn

第三条 申报截止时间

2025年项目申报收集时间为 5 月 26 日至 5 月 30 日, 欢迎感兴趣的老师和学生按时间截点提交《广以基金会项目申请表》给广以基金会。

第四条 申报规定

- 1. 项目选题要求思路新颖、目标明确,鼓励具有开拓性、前沿性、创新性和较高层次的理论,以及技术的研究具有重大应用前景的项目。
- 2. 项目原则上以团队申报,团队成员人数不超过6人(含负责人),每个申报项目须指定负责人1名。
- 3. 毕业年级学生原则上以项目组成员身份参与,不作为项目负责人。如确有需要,应另附相关说明。
- 4. 申请人作为项目负责人原则上只能申报 1 项,作为项目成员最多只能参与 2 项。
 - 5. 本轮项目实施周期为1年。
 - 6. 广以在读学生参加申报,需提供导师推荐意见。

第五条 实施步骤

1. 项目申请 (5月30日截止)

项目负责人在广以基金会官网下载《广以基金会项目申请表》并按照说明填写,于 2025 年 5 月 30 日 17: 30 前将纸质版材料(一式 5 份)上交至广东以色列理工学院南校区行政楼 A521,并将电子版材料 (PDF 格式) 发送至 chen.kewen@gtiit.edu.cn (邮件标题



241 Daxue Road, Jinping District, Shantou, Guangdong Province, China, 515063 中国广东省汕头市金平区大学路241号,邮政编码:515063 www.qtiit.edu.cn

命名: 广以基金会项目申报+申报人姓名+申报人联系电话)。逾期不受理申报。

2. 项目评审 (6月中旬)

广以基金会将组织专家评审组,对此次广以基金会项目申报进行评选。

3. 项目公示 (6 月下旬)

专家组评审的入选项目和资助金额在广东以色列理工学院官网进行公示,公示期为5个工作日。

4. 项目资助

公示无误后,由广以基金会和被确定为受资助项目的项目负责 人签订项目合作协议,明确资助额度、实施周期、项目预期成果等 内容。审核确认后,资助款将划付项目负责人。

第六条 项目管理

- 1. 对于入选项目,原则上执行期间项目负责人不允许变更。
- 2. 若出现成员中途退出,需提出申请,对于退出成员人数达到 (或超过) 团队原有成员 1/3, 或退出的成员严重影响项目执行的情况,将取消、中止该入选项目的立项及资助。
- 3. 汕头市广东以色列理工学院教育发展基金会将按照《广东以色列理工学院教育发展基金会专项基金管理制度》对项目进行跟踪管理。

若申请者有任何疑问, 欢迎向广以基金会咨询 (电话: 0754-88077094, 邮箱: chen.kewen@gtiit.edu.cn)。



GTIIT Education Foundation "Mingsheng Energy Technology Research Laboratory" Program Application Initiation

"Mingsheng Energy Technology Research Laboratory" Program (hereinafter the "Program") is a special program funded by Mingsheng Holding (Shenzhen) Group Co. Ltd to **GTIIT** Education Foundation(hereinafter the "Foundation"). This Program is driven by the needs of sustainable energy, based on chemical engineering, crossintegrated with materials science, environmental science, computer science and etc., aiming at studying the scientific problem of the close coalition between efficient conversion of energy and minimizing the environmental compounding. It's expected that studying in this direction will better serve for national energy science and technology development strategy and respond to national call for dual carbon goals by enhancing the energy conversion efficiency.

Article 1 Program Launching

This Program launched by Foundation is now recruiting projects, aiming at funding high-quality, innovative and creative scientific research projects of Guangdong Technion Israel Institute of Technology(hereinafter the "GTIIT") teachers and students. Foundation will organize an expert panel to select the projects submitted.



241 Daxue Road, Jinping District, Shantou, Guangdong Province, China, 515063 中国广东省汕头市金平区大学路241号,邮政编码:515063 www.atiit.edu.cn

Article 2 Sponsoring scope and funding amount

The first implementation period of the Program is one year(from July 1st 2025 to June 30th 2026). All incumbent GTIIT teachers and students (including undergraduates, postgraduates and doctoral students) are eligible for this Program.

It is planned to select 6 to 8 high-quality seed breeding projects and each selected project will be granted from 30,000RMB to 100,000RMB approximately.

Article 3 Application deadline

Those who have interest in 2025 application shall file Foundation Project Application Form to Foundation from May 26 to May 30.

Article 4 Project requirements

- 1. Projects shall have novel ideas and clear objectives. Projects demonstrating pioneering, cutting-edge, innovative elements and high-level theory and having technological research with significant application prospects will be encouraged.
- 2. In principle, application shall be made by a team with up to six members (including project leader). Each project shall have one leader.



241 Daxue Road, Jinping District, Shantou, Guangdong Province, China, 515063 中国广东省汕头市金平区大学路241号,邮政编码:515063 www.dtiit.edu.cn

- 3. In principle, incoming Graduate students shall participate in the project as team members, not as project leader. An explanation shall be provided if needed.
- 4. A person may only apply for one project as project leader, but may apply for two projects at most as a team member.
 - 5. The first project period is one year.
- 6. GTIIT current students applying for this Program shall provide advisor's opinions.

Article 5 Procedure

1. Application for funding(deadline: May 30)

Project leader shall download from GTIIT Foundation website and fill in the Application Form according to the instructions. The printed version (5 copies) shall be delivered to Room A521, Administration Building of South Campus of GTIIT, and the electronic version (PDF) shall be sent to chen.kewen@gtiit.edu.cn (email subject: Foundation Project Application + applicant's name + applicant's phone number) before 5:30 pm of May 30, 2025. Late application will not be accepted.

2. Evaluation of the project (Mid-June)

Expert panel appointed by GTIIT Foundation will assess the application materials and select the projects.

3. Announcement of selected project (Late June)



241 Daxue Road, Jinping District, Shantou, Guangdong Province, China, 515063 中国广东省汕头市金平区大学路241号,邮政编码:515063 www.dtiit.edu.cn

Selected projects and the corresponding funding amount will be announced on GTIIT official website for 5 working days.

4. Method of funding

After the announcement period, Foundation and the selected project's applicant shall sign a project collaboration agreement, which shall set out the funding amount, implementation period, expected outcomes, etc. The funding shall be transferred to the project applicant after approval.

Article 6 Project Management

- 1. The project leader shall not be changed in principle during the project period.
- 2. If a member intends to withdraw from the project during its implementation, the member shall make a request. If the number of members requesting withdrawal reaches (or exceeds) 1/3 of the total number of team members, or the withdrawal of any member will significantly affect the project implementation, the approval and funding for the project will be canceled or withheld.
- 3. GTIIT Education Foundation will track and manage the project pursuant to GTIIT Education Foundation Special Fund Management Regulations.



241 Daxue Road, Jinping District, Shantou, Guangdong Province, China, 515063 中国广东省汕头市金平区大学路241号,邮政编码:515063 www.gtiit.edu.cn

Should applicants have any query, please do not hesitate to contact Foundation(Tel:0754-88077094, Email:chen.kewen@gtiit.edu.cn).